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J.nr. 2022-2062 

5. april 2022 

 

Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

Christiansborg 

1240 København K 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 737 (Alm. del), som Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

har stillet til ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri den 10. marts 2022. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF). 

Spørgsmål nr. 737 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og Fødevareudvalg 

”Vurderer ministeren, at det eksisterende garnfiskeri på stenbider, som er rettet specifikt mod fangst i 

ynglesæsonen, er bestandsmæssigt bæredygtigt” 

Svar 

Som det fremgår af min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 733 (Alm. del) fra Folketingets Miljø- og 

Fødevareudvalg, kendes bestandsstørrelsen for stenbidere ikke. Det kan derfor ikke vurderes, om det 

nuværende fiskeritryk er bestandsmæssigt bæredygtigt. Det kan dog ikke afvises, at et målrettet fiskeri 

i perioden op til gydesæsonen kan øge risikoen for overudnyttelse af bestanden.  

 

 

 

 

Rasmus Prehn  
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Nicolai Højlund 

 

Offentligt
MOF Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 737
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